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Vragen van het lid Klever (PVV) aan de minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over het bericht dat zorgverzekeraars te duur hebben ingekocht 
(ingezonden 14 januari 2013). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Verzekeraars kochten zorg 2012 te duur 
in»?1 

Vraag 2
Wat vindt u van afspraken waarbij ziekenhuizen geld mogen houden van 
zorgverzekeraars als ze minder produceren dan het overeengekomen 
plafond? 

Vraag 3
Hoe verklaart u dat er minder patiënten naar het ziekenhuis zijn gegaan in 
2012? 

Vraag 4
Bent u bekend met signalen dat patiënten geweerd worden in bepaalde 
ziekenhuizen? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat uitsluitend geleverde zorg gedeclareerd en vergoed 
mag worden, en dat ziekenhuizen niet moeten worden beloond voor 
niet-geleverde zorg? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Wat is de stand van zaken met betrekking tot het onderzoek van de expert-
commissie van Zorgverzekeraars Nederland (ZN) naar mogelijk financieel 
misbruik door zorgverzekeraars en zorgaanbieders?

1 Zorgvisie.nl, 11 januari 2013
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